
 Protokół  XX Sesji Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

w dniu 8 grudnia 2016 roku 

 

 

PORZĄDEK OBRAD : 
 
   1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

   2. Przyjęcie porządku obrad. 

   3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

   4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – informacja. 

   5. Interpelacje Radnych. 

   6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych.  

   7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Tarnobrzeskiego na  

    2017 rok, 

b) zmieniająca uchwałę NR XIV/102/2016 Rady  Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia 14-go  

    kwietnia  2016r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki  

    Państwowego  Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez  

    Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2016 na realizację zadań  

     z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, 

c) zmniejszenia opłaty za wydanie prawa jazdy ze względu na  zmianę adresu  

    spowodowaną nadaniem nazw ulicom w miejscowości  Grębów, 

d) programu współpracy Powiatu Tarnobrzeskiego  w roku 2017 z organizacjami  

    pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24  

    kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

e) zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania, 

f) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2016 rok. 

   8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

   9. Zamknięcie obrad sesji.     

 

Ad 1 ). 

Otwarcia sesji dokonał Pan Dominik Szewc -  Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

Stwierdził, że w sesji uczestniczy – 15 radnych – 2 radnych nieobecnych. ( Lista obecności  

w załączenia – Zał. Nr 1 ) 
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Ad 2 ). 

Prowadzący obrady odczytał  porządek obrad. Nikt z radnych nie wniósł uwag do proponowanego 

porządku obrad. 

Prowadzący poinformował radnych o proponowanej i wniesionej przez  Zarządu Powiatu  

zmianie w porządku obrad poprzez dodanie w punkcie 7 podpunktu „f” :  

 „f”- zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2016 rok z autopoprawką 

         ( Zał. Nr 2 ). 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zaproponowany zmieniony porządek obrad. 

„ZA”  głosowało 15 radnych – jednogłośnie wszyscy obecni. 

Wręczono radnym projekt uchwały. 

 

Ad 3 ). 

Protokół z posiedzenia osiemnastej sesji  - został przyjęty jednogłośnie i podpisany-15 głosów 

„ZA”. 

 

Ad 4 ).  

Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – przedstawił   

Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz Błasiak - ( zał. Nr 3 ). 

Wręczono wszystkim radnym pisemną informację o działalności Zarządu Powiatu i Starostwa  

w okresie między sesjami. 

Po wystąpieniu Pana Sekretarza nie było pytań i uwag. 

 

Ad 5 ). 

Przystąpiono do interpelacji radnych. 

Na ostatniej sesji dnia 27 października b.r. na ręce Przewodniczącego Rady do dnia dzisiejszego 

wpłynęły dwie interpelacje pisemne złożone przez radnego: Pana Marka Ożga i Tadeusza Rękasa,  

a dotyczyły: 

Marka Ożga – zwrócił się z prośbą o informację w sprawie przychodów, kosztów i struktury 

zatrudnienia w SPZ ZOZ w Nowej Dębie wg stanu na dzień 30 września 2016 r. 

Na pytanie : Czy radnego satysfakcjonuje odpowiedź na interpelacje - radny odpowiedział że 

odpowiedzi nie ma nie dotarła. 

Kopię odpowiedzi wręczył radnemu Starosta Bartoszek. 
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Tadeusz Rękas poruszył sprawę przejazdu po drodze powiatowej w m. Sokolniki pojazdów  

o ciężarze przekraczającym nośność drogi. 

Udzielono radnemu w dniu 7 listopada b.r. odpowiedzi na piśmie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady: czy odpowiedź na interpelację satysfakcjonuje Pana radnego ? 

radny Tadeusz Rękas stwierdził że nie o taką formę odpowiedzi mu chodziło i poprosił o krótką 

zwięzłą odpowiedź na zadane w interpelacji pytanie. 

Radny Wacław Wróbel wrócił do sprawy i odpowiedzi na interpelację zadaną przez niego w dniu 

22 kwietnia b.r. na XV sesji Rady Powiatu Tarnobrzeskiego, która dotyczyła struktury i wysokości 

wynagrodzeń w jednostkach organizacyjnych Powiatu w kontekście wysokości wynagrodzenia 

zasadniczego i wynagrodzenia minimalnego. 

Udzielona odpowiedź nie zadawala go i zwraca się z ponownym pytaniem czy ten problem będzie 

rozwiązany jak i kiedy? 

Radny Jacek Rożek z kolei zwrócił się z prośbą o uregulowanie stanu prawnego ciągu drogi 

Dąbrowica - Chmielów - Stale. Część drogi jest na terenie gm. Baranów Sand. a część jest drogą 

Skarbu Państwa. 

Starosta zapewnił, że zapozna się w terenie z tym problemem. 

 

Ad 6). 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych. Została ona radnym wysłana z materiałami na 

sesję oraz pocztą mailowa. Uwag i pytań do przedstawionego materiału nie wniesiono. 

 

Ad 7). 

Następny punkt porządku obrad dot. podjęcia uchwał w sprawach : 

a) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Tarnobrzeskiego na  

    2017 rok, 

Z treścią projektu uchwały zapoznał radnych Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego Pan Adam Łabuda. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 15 radnych –wszyscy obecni na sesji. 

b) zmieniająca uchwałę nr XIV/102/2016 Rady  Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia 14-go  

     kwietnia  2016r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki  

     Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez  

     Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2016 na realizację zadań  
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 z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, 

Omówienia dokonała Pani Ewa Kędzierska Kierownik PCPR w Tarnobrzegu. Opinię pozytywną 

przedstawił Pan Marek Zięba Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej.  

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 15 radnych wszyscy obecni na posiedzeniu. 

c) zmniejszenia opłaty za wydanie prawa jazdy ze względu na  zmianę adresu  

    spowodowaną nadaniem nazw ulicom w miejscowości  Grębów, 

Z treścią projektu uchwały zapoznał radnych Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak. 

Wypowiedź Pana Sekretarza uzupełnił Starosta Paweł Bartoszek., wyjaśniając zawarte ustalenia 

pomiędzy Starostwem a Wójtem Gminy Grębów. 

Po wystąpieniu Sekretarza rozpoczęła się dyskusja. Pierwsza głos zabrała radna Krystyna Rusin, 

która poinformowała radnych, że głosować będzie przeciw tej uchwale, gdyż jeszcze w 2011 roku 

gmina Baranów wystąpiła z takim samym wnioskiem do Starostwa Powiatowego w związku z 

nadaniem nazw ulic w Skopaniu i wniosek został załatwiony negatywnie. Uznaje to za nierówne 

traktowanie. 

Radny Tadeusz Rękas poprosił o wyjaśnienie spraw rozliczenia finansowego takiego 

przedsięwzięcia jakim jest to zmniejszenie opłat. 

Szczegółowego wyjaśnienia po raz kolejny udzielił Starosta Bartoszek. 

Uzupełnienia do wyjaśnienia Starosty dokonał Sekretarz Błasiak.  

Radny Jacek Rożek poprosił o wyjaśnienie dlaczego w 2011 roku gmina Baranów Sandomierski nie 

otrzymała takiego zmniejszenia. 

Odpowiedzi udzielił Wicestarosta Krzysztof Pitra, który stwierdził, że nie było woli współpracy 

w tym temacie. 

Radna Krystyna Rusin utwierdziła radnych, że wniosek był formalnie złożony. 

Opinię pozytywną do tego projektu przedstawił Pan Jerzy Sudoł  – Przewodniczący Komisji 

Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 14 radnych, 1 „PRZECIW”. 

d) programu współpracy Powiatu Tarnobrzeskiego  w roku 2017 z organizacjami  

    pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24  

    kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

Z treścią projektu uchwały zapoznał radnych Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak. 

Opinię pozytywną do tego projektu przedstawiła Pani Krystyna Kozieja  – Przewodnicząca Komisji 

Oświaty, Kultury i Zdrowia. 
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Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 15 radnych wszyscy obecni na posiedzeniu. 

e) zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania, 

Z treścią projektu uchwały zapoznał radnych Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak. 

Opinię pozytywną do tego projektu przedstawił Pan Jerzy Sudoł  – Przewodniczący Komisji 

Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 15 radnych wszyscy obecni na posiedzeniu. 

f) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2016 rok z autopoprawką. 

Z treścią tego projektu uchwały zapoznała radnych Skarbnik Powiatu Elżbieta Wojciechowska. 

Po wystąpieniu Skarbnik radny Tadeusz Rękas zadał dwa pytania dot.  

1. sprawy wywłaszczenia – czy dotychczas nie było wiadomo o nich? 

2. na jaką kwotę w tym roku dofinansowany był przez Powiat Szpital w Nowej Dębie? I czy to 

jest z rezerwy budżetowej. 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Powiatu tłumacząc, że z rezerwy nie można dofinansowywać na 

taki cel, odbyło się to z dochodów ponadplanowych wypracowanych przez Starostwo Powiatowe.  

Kwestię wywłaszczenia wyjaśnił Sekretarz Powiatu. 

Opinię pozytywną do tego projektu przedstawił Pan Jerzy Sudoł  – Przewodniczący Komisji 

Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 15 radnych wszyscy obecni na posiedzeniu. 

W tym miejscu wyczerpano porządek uchwalania uchwał. 

 

Ad 8). 

W sprawach bieżących i wolnych wnioskach radny Tadeusz Rękas pytał o ścieżkę rowerową na 

odcinku Grębów – Zabrnie i ma wiele zastrzeżeń do jakości jej wykonania – określił to jako 

„bubel”. 

W wyjaśnieniu Starosta Bartoszek odniósł się do uwagi radnego i poprosił o konkretne zarzuty do 

wykonania ścieżki.  

Radny Rękas wskazał m.inn. na brak poboczy ażurowanych przy dużych skosach. 

Starosta Bartoszek poinformował że usterki zostaną przez wykonawcę usunięte w trybie pilnym. 

Przewodniczący zaprosił o udział w sesji w dniu 29 grudnia na godzinę 11.30 do Grębowa do 

zajazdu „Gielarek” 
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Ad 9).  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady XX Sesji 

Rady Powiatu Tarnobrzeskiego V kadencji. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował: 

 

Andrzej Siedlak 


